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Els nostres productes

CEL·LULOSA

PLÀSTICS

QUÍMICS

ESTRIS DE NETEJA

ARTICLES D’UN SOL ÚS PER A L’HOSTALERIA I

 LA RESTAURACIÓ

ALUMINI I PAPER FILM

AMENITIES

MAQUINÀRIA PROFESSIONAL

La garantia del grup líder del sector:
Qualitat

Sostenibilitat

Solucions integrals

Preus competitius

Confiança

Serveis

Venda de productes de

neteja i consumibles
PROVEÏDOR GLOBAL

El conseller del PS al comú d’En-
camp, Joan Sans, ha anunciat que
la corporació donarà llum verd
“de manera imminent” –molt
probablement durant la sessió
plenària de demà a la tarda–, a la
contractació d’una pòlissa de crè-
dit amb una entitat bancària amb
la qual portava mesos negociant
el préstec, que finalment es con-
cedirà sense la condició d’un
aval. Tot i que en un principi es
parlava de cinc milions d’euros,
el conseller va avançar durant
una entrevista a l’emissora COPE

Andorra-AD Ràdio que la xifra
serà “inferior”, sense precisar-ne
la quantia exacta. 

En qualsevol cas, Sans es va fe-
licitar pel fet que “la predisposi-
ció de les entitats hagi canviat de
cop i volta” i que s’ofereixi aquest
crèdit “sense que el comú hagi

d’oferir un aval a canvi”. Va la-
mentar, però, que la intenció ini-
cial de l’equip de govern fos obte-
nir la pòlissa cedint al requisit de
l’aval fixat per l’entitat, i posant
un dels aparcaments comunals
com a garantia. “Això es va aturar
perquè els dos consellers a l’opo-

sició vam posar el crit al cel per
dir que s’estava fent una cosa que
no ens semblava bé i que pensà-
vem que calia consultar a la po-
blació”, va remarcar el represen-
tant socialdemòcrata al comú.
“S’estava oferint com a aval una
cosa que és de tots i sense con-
sultar-ho. El comú estava predis-
posat a cedir uns béns que són de
tota la parròquia”, va explicar el
conseller, de manera que si el
projecte hagués tirat endavant
“sense una oposició i sense una
tasca de control a darrere”, a ho-
res d’ara “aquesta entitat tindria
com a aval uns béns públics, que
són de tots”, va insistir.

Sans va destacar que “el que
més em preocupa és que malau-
radament, des de la comissió de
finances, no sabíem si hi havia
una altra entitat predisposada a
atorgar el crèdit sense l’aval que
reclamava l’altra”. Tot i això, va ce-
lebrar que finalment es pugui ob-
tenir un crèdit “necessari per tirar
endavant els projectes que es vul-
guin desenvolupar, i per redreçar
les finances del comú”.

J. S.

Andorra la Vella

El conseller lamenta que la corporació arribés a posar un aparcament com a garantia

Sans anuncia un crèdit “imminent”
al comú sense necessitat d’aval

EENCAMPAPER UN VALOR INFERIOR ALS CINC MILIONS D’EUROS 

Joan Sans anuncia que el

comú d’Encamp obtindrà

“de manera imminent” un

crèdit per valor inferior als

cinc milions d’euros, sense

la necessitat d’oferir un

aval. 


